
Bestyrelsesmøde tirsdag den 15.11.2016 

 

Deltagere: Allan, Jørgen Ø, Sv.E, Jørgen S, Per, Ole.   Fraværende: Elo, Else-Marie 

 

 

1. 

Formanden bød velkommen og meddeler at kommunen har planer for den fremtidige brug af renoverede 

Strandlyst. Vi har ikke været indbudt til de indledende møder, men Jørgen Ø har ’fremprovokeret’ at vi 

fremover deltager. Allan deltager i et møde i kommunalt regi og vil kæmpe for at vi beholder vort lokale i 

kælderen. 

 

2. 

Kassereren beretter at vi har 40.356 kr. i kassen. 

 

3. 

Antal medlemmer er iflg. Per på 73. 

 

4. 

Js fortæller om den første havtur med 20 deltagere og den 2. havtur med kun 10 deltagere. Vor aftale med 

Elida Fishing er at vi booker mindst 15 pladser pr. tur for at få 50 kr pr. mand i rabat. PT er aftalen med Elida 

opretholdt. 

 

5. 

Situationen om Janus er, at der stadigt mangler færdigmaling og el.installationer. 

 

6. 

Første bankoaften gik fint med god stemning og vi ser frem til den næste og sidste bankoaften i år. 

 

7. 

Generalforsamlingen er On 22.2 kl. 18.00 i Skeltofteparken.  

Næste bestyrelsesmøde er tir 1 februar kl. 1900 i foreningshuset. 

 

 

Referent:  Jørgen Schønnemann              2071 1001 


